
 

   29. oktober 2024 

 

 

ORDINÆR GENERALFORSAMLING 

Endelig dagsorden 

Søndag den 3. november 2024, kl. 11.00 på Wiedergården 

 
Dagsorden i henhold til vedtægter: 

1. Valg af dirigent 

2. Konstatering af mødets lovlighed 

3. Formanden aflægger beretning 

4. Regnskabsaflæggelse 2023/2024 

5. Behandling af indkomne forslag – se bilag 

6. Fastlæggelse af kontingent for sæson 1. oktober til 1. maj. 

7. Valg af bestyrelse og suppleant: 

• Bestyrelsesmedlemmer: 

Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer for en 2-årig periode. På valg er Lars Majlund og Anders 

Lyngbak Nymand - begge genopstiller 

• Suppleant: 

Valg af én suppleant for en 1-årig periode: Kirsten Johansen – genopstiller. 
 

8. Valg af revisor og revisorsuppleant. Revisor Ulrik Ankerstjerne genopstiller. Revisor- 

       suppleant Lisbeth Weien genopstiller.  

9. Eventuelt 

 

 

Referat / ved Janni Wartacz d. 3. november 2024 

Ad 1: 

Arne Elvers blev valgt som dirigent. 

 



Ad 2: 

Dirigenten erklærede Generalforsamlingen for lovligt indkaldt. 

 

Ad 3: 

Formand Børge Schaltz aflagde sin beretning. Beretningen er at finde på De Dragør Vandhundes 

hjemmeside. 

Formandens beretning blev enstemmigt godkendt. 

 

Ad 4: 

Kasserer Lars Majlund fremlagde regnskabet for 2023/2024. 

Regnskabet blev enstemmigt godkendt. Regnskabet kan ses på DDV’s hjemmeside. 

 

Ad 5: 

Der var indkommet ét forslag (se bilag): 

Skal nuværende ordning med fællestid ophøre? 

Lars Majlund motiverede sit forslag, hvis hovedsigte var at afskaffe fællestid i saunaerne. 

Der var følgende kommentarer til forslaget: 

Kirstine Riber Lind: Hvad er ”fællestid”? 

Svar: Fællestid er tidspunkter, hvor det er muligt at være i sauna med medlemmer af modsatte køn. 

Mivhael Wätjen: Bruger ofte saunaerne sammen med sin ægtefælle, og begge vil finde det ærger-

ligt, hvis det ikke længere er muligt. Kender til fællessaunaer fra andre vinterbadeklubber, hvor det 

fungerer fint. Man kan f.eks. aftale at være iført lændeklæde, hvilket praktiseres andre steder. 

Lotte Unnerholm: Ser gerne en opdeling. 

Lea Jørgensen: Ser gerne en opdeling – men foreslår, for at være imødekommende, at der kan være 

én ugentlig dag med fællestid i hver af saunaerne. 

Michael Wätjen: Har aldrig oplevet negative kommentarer ved besøg i damesaunaen, og lader altid 

ægtefællen melde hans ankomst på damesiden, inden han kommer ind. 

Børge Schaltz: Bestyrelsen vil gerne se på en ny løsning, hvor fællestiden indskrænkes. 

Bjarne Bentzen: Forslagets ordlyd er et spørgsmål, som der ikke kan stemmes om! 

Michael Wätjen: Har bestyrelsen mulighed for at undersøge, hvor stort behovet for fællestid er? 

Hanne Lütz: En undersøgelse må også involvere de medlemmer, der undlader at bruge saunaerne i 

fællestiden! 

Dirigenten: Mødet suspenderes i nogle minutter, hvor bestyrelsen konfererer med hinanden. 



Mødet genoptages med, at bestyrelsen ridser op, at den gældende fællestid er vedtaget på en tidli-

gere generalforsamling, og derfor vil fortsætte med mindre det nye rettidigt indkomne forslag bliver 

vedtaget.  

Iben ??: Der ligger et kompromis i selve forslaget i og med, at ”nuværende ordning ophører”, og 

bestyrelsen kan så finde en alternativ løsning. 

Ulrik Ankerstjerne: Man skal generelt passe på med, hvad man vedtager på en generalforsamling, 

da dette jo så kun kan ændres ved et nyt forslag på en ny generalforsamling.  

Bjarne Bentzen: Gentager, at vi ikke kan stemme pga forslaget ordlyd. 

Dirigenten: Der kan godt stemmes! 

Afstemning ved håndsoprækning:  

• Ja : Ingen fællestid længere, nuværende ordning ophører. 28 stemmer ”ja”. 

• Nej: Nuværende ordning fortsætter. 14 stemmer ”nej”. 

Konklusion: Fællestid i saunaerne er ophørt efter denne generalforsamling. 

 

Ad 6: 

Bestyrelsen foreslår et uændret kontingent på 350 kr for sæsonen 2024/2025.  

Forslaget blev vedtaget. 

 

Ad 7: 

Lars Majlund og Anders Lyngbak Nymand blev genvalgt som medlemmer af bestyrelsen. 

Kirsten Johansen blev genvalgt som suppleant til bestyrelsen. 

Lars og Anders er begge valgt for en to-årig periode. 

Kirsten er valgt for en ét-årig periode. 

 

Ad 8: 

Ulrik Ankerstjerne blev genvalgt som revisor. 

Lisbeth Weien blev genvalgt som revisor-suppleant. 

 

Ad 9: 

Karin Brems: Ønsker et nyt ur i dameafdelingen. 

Annie Høj: Vi trænger til en ny automatisk dørlukker i damepavillonen. 

Ena Schütz: Ønsker et nyt termometer i damepavillonen. 



Claus Ehlers: Hvad handler det med ”at søbadet skal overgå til at blive en selvejende institution” 

egentlig om? 

Svar fra bestyrelsen: Det ved bestyrelsen faktisk ikke, men bestyrelsen er indkaldt til dialogmøde på 

Rådhuset d. 7. november 2024, og der bliver vi måske klogere! 

Lars Majlund: Der udsendes snart ny opkrævning af kontingent via Holdsport. Hvis medlemmer har 

brug for hjælp til betaling på Holdsport, så skriv venligst en mail om problemet på De Dragør 

Vandhundes hjemmeside. Undlad venligst telefonisk henvendelse, da foreningen ikke har træffetid. 

 

Generalforsamlingen blev ophævet, og dirigenten takkede for god ro og orden. 

----------- 

Bilag: 

Indkomne forslag til generalforsamlingen den 3. november 2024: 

 

Forslag stillet af Lars Majlund den 20. oktober 2024 kl. 15.52 

 

Forslag: 

 

Skal nuværende ordning med fællestid ophøre? 

 

 

 

 


